
Referat fra møde i beboerhusudvalget 
onsdag den 8/1 2025 i beboerhuset 

Kl. 10.30-12.00 
 
Deltagere: Vibeke Lange, Lisbeth Wilson, Karen Pendrup Jørgensen, Liselotte 
Pedersen, Vinie Hansen, Glika Koutina 
Afbud: Vibeke 
 
Dagsorden: 

1. Valg af referent: Vinie 
2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt med tilføjelse af flg. punkter: 

rengøring i beboerhuset, reparation af komfur  
3. Regnskab 2024 for fællesspisninger, der er et overskud på kr. 1.392,95 

inkl. overført overskud fra 2023 på kr. 877,99 
4. Evaluering af og regnskab for julemiddag den 11/12, en meget fin 

afslutning på året med 80 tilmeldte. Heldigvis havde vi ekstra stole i 
containeren, så alle kunne være der. Næste år skal vi være flere i køkkenet 
til at øse op og fordele os i to grupper, der serverer til de to lokaler og en 
der tager sig af risalamande. 
Der er klaget over, at vegetarretten var kold og ikke nøddesteg, som der 
stod i menu oversigten. Vi skal blive bedre til at bede andre om at hjælpe 
til, når der er så mage tilmeldt, så det ikke bliver for hårdt for de enkelte 
medlemmer af BHU. Men alt i alt en stor succes. 

5. Bankoregnskab 2024, der har været afholdt 10 bankoarrangementer med 
et deltagerantal fra 6 til 29 deltagere, hvor julebanko er der, hvor flest 
deltager. Regnskabet viser et overskud på kr. 430 og en udgift for 
aktivitetsbudgettet på kr. 1.553,70. 

6. Fællesspisning den 8/1, menuen er kyllingelasagne og spinatlasagne 
med gulerodssalat og en græsk kage til dessert. Der er 40 voksne og 8 
børn tilmeldt. 

7. Beretning 2024, beretningen blev gennemgået og skriveopgaver fordelt. 
Tages op på næste møde. 



8. Valg til BHU på beboermøde den 20. marts 2025, vi foreslår at udvide 
BHU  
med et medlem, alle fra BHU genopstiller. 

9. Rengøring af beboerhuset, vi mangler en til at gøre rent i beboerhuset, 
som pt. varetages af et rengøringsfirma. Det er dobbelt så dyrt som ved en 
egen ansat. Vinie har lavet et opslag på FB, så håber vi, der melder sig 
nogle interesserede.  
I sidste weekend var der ikke rengjort, så lejeren skal have kompensation, 
da de selv måtte gøre rent. 

10. Reparation af komfuret, der er klaget over, at komfuret ikke varmer, så 
driften har bestilt en elektriker. 

11. Fastelavn den 2. marts, der er opslag i Hyldeposten. Driften bestiller 
tønder og fastelavnsris. Vi har kroner fra sidste år. Glika bager 100 
fastelavnstønder til fryseren. Planlægges nærmere på næste møde. 

12. Opfyldning/indkøb af service, der mangler stadig service. Lisbeth og 
Vinie aftaler indkøb med ejendomskontoret. 

13. Punkter til kommende møder:  
- Større fokus på økologi og vegetarmad, evt. stigning i prisen, så kød 

også er økologisk 
- Verdensmålene- en ny start 

14. Planlægning af kommende møder, de kommende møder blev fastlagt 
til den 5/2, 12/3 og 9/4 

15. Eventuelt, der var ikke noget til eventuelt 

      
 

 


